
Zandvoort September 2022 

 

 

Bijlage 4.  (bij mail aan leden KVA over Luminosity)  

 

Naar aanleiding van het evaluatieverslag heeft de federatie nog enkele 

vragen gesteld. Zie de vragen en de antwoorden van de gemeente hierop. 

  

1. Wordt het verslag inclusief evaluatiedocumenten met de 

evenementencommissie gedeeld?  

De evaluatiedocumenten zijn voorafgaand aan de evaluatie met de 

evenementencommissie gedeeld. Het verslag wordt binnenkort 

geanonimiseerd aan de evenementencommissie nagestuurd.  

 

2. Wordt het verslag van de evenementencommissie met de federatie 

gedeeld?  

Zodra het verslag is vastgesteld, wordt het verslag geanonimiseerd 

met de federatie gedeeld.  

 

3. Wie neemt een besluit over de toekomst van het evenement?  

De gemeente (in casu de burgemeester) besluit op basis van de 

evaluaties over de wenselijkheid van het evenement in Zandvoort. 

Vanzelfsprekend is dit onder voorbehoud van een gedegen aanvraag 

inclusief planvorming.  

 

4. Wie ziet toe op naleving van de afspraken?  

In beginsel is de organisator zelf verantwoordelijk voor een 

gedegen afstemming met betrokken partijen in de omgeving van een 

evenement. Wij gaan er dan ook vanuit dat de organisator daar het 

voortouw in neemt. Velzelfsprekend zal de gemeente er op toezien 

dat bij een eventuele vergunningaanvraag volgend jaar zoveel 

mogelijk tegemoet wordt gekomen aan de wensen van de 

strandhuisjesbewoners.  

  

Vriendelijke groet,  

Irma Keur 


